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خبر فوتبال

حواشی پاداش های
 مدال آوران توکیو

کمیته ملی المپیک در حالی از افزایش پاداش های  �
ارزی مــدال آوران برای بازی های المپیک ۲۰۲۰ توکیو 

خبر داده بود که حالا این موضوع رد می شود.
دو روز پیــش بود کــه کیکاووس ســعیدی، دبیر 
کل کمیته ملــی المپیک در گفت وگو بــا مهر، میزان 
پاداش های مصوب شــده پای ســکوی مــدال آوران 
المپیک توکیو را رســانه ای کرد و در مورد آن توضیح 
داد. او بــا بیان اینکه رقم این پاداش ها در مقایســه با 
المپیک قبلی رشــد دوبرابری داشــته گفت: «پاداش 
پای سکو برای ورزشکاران طلایی در المپیک ۲۰۱۶ ریو 
پنج هزار دلار بود. این رقم برای ورزشکارانی که در آن 
دوره بازی ها صاحب مدال نقره و برنز شــدند هم به 
ترتیب ســه و یک هزار دلار بــود. کمیته ملی المپیک 
با درنظرگرفتن اهمیت بازی های المپیک و مدال آوری 
در این بازی ها، برای بازی های ۲۰۲۰ پاداش ۱۰، پنج و 
سه هزارو ۵۰۰ دلاری را تعیین کرده است». سعیدی با 
تأکید بر اینکه کمیته ملی المپیک در راستای حمایت 
از ورزشــکاران و ارزش مدال المپیک چنین تصمیمی 
را اتخاذ کرده، به نوسان شــدید نرخ ارز در چند سال 
اخیر هم اشاره کرد: «ما این تصمیم را در حالی گرفتیم 
که نرخ ارز نســبت به پنج سال پیش و زمان برگزاری 
بازی های المپیک ریو رشــد چندبرابری داشته است. 
بااین حال کمیته ملی المپیک پاداش دوبرابری را برای 

مدال آوران توکیو مصوب کرده است».
حالا اما گفته می شــود میزان پاداشــی که هیئت 
اجرائی کمیته ملی المپیک برای مدال آوران المپیک 
پیش رو مصوب کرده با المپیک قبلی هیچ تفاوتی پیدا 
نکرده و ســعیدی بدون اطلاع از میــزان پاداش های 
المپیک ۲۰۱۶، این اظهارات را به اشــتباه مطرح کرده 
است. میزان پاداش هایی که برای المپیک ۲۰۱۶ در نظر 
گرفته شــده بود نیز به ترتیب ۱۰، پنج و سه هزارو ۵۰۰ 
بود. تنها تفاوتی که پاداش های پای سکوی این دوره با 
دوره گذشته پیدا کرده در نوع پرداخت ریالی آن است. 
با توجه به اینکه نرخ دلار پنج ســال پیش ســه هزارو 
۵۰۰ بــود و الان در کانال ۲۵ هزار تومان اســت، باید 
گفت که این جوایز ارزش ریالی اش زیاد شــده است. 
طوری  که از ۳۵ میلیون تومان به ۲۵۰ میلیون تومان 
رسیده اســت. صحبت های ناصحیح دبیر کل کمیته 
ملی المپیک در حالی باعث گمراهی خیلی ها شد که 
نصراالله سجادی، سرپرســت کاروان ایران در المپیک 
توکیــو دیــروز در واکنش به آن گفــت: «لحاظ کردن 
شرایط اقتصادی کشور در تعیین پاداش ها تعیین کننده 
اســت. برای المپیک توکیو هم ایــن موضوع مد نظر 
قرار گرفته است. بنابراین پاداش المپیک توکیو اگرچه 
به لحاظ ارزی مشــابه پاداش المپیک ریو است اما از 
نظر ریالی کاملا متفاوت و بیشــتر است». حاشیه های 
صحبت هــای اشــتباه این مقام مســئول کمیته ملی 
المپیک البته به همین جا ختم نشــد و باعث شــد تا 
محمد موســوی، ســتاره تیم ملی والیبال هم به آن 
واکنش نشــان بدهد. از آنجا که همیشــه روال بر این 
بوده پاداش های ورزشی های تیمی نصف ورزش های 
انفرادی محاسبه شــود، او با انتشار متنی در صفحه 
اینستاگرامش با کنایه به مســئولان کمیته گفت: «ما 
اگر در المپیک قهرمان بشــویم بایــد نصف این ۲۵۰ 
میلیون را بگیریم که تازه بخشــی از آن هم به خاطر 
مالیات کم می شود». سجادی در توضیح اعتراض های 
موسوی نیز افزود: «معمولا پاداش ها برای رشته های 
تیمی نصف می شــود اما برای دوره پیشین بازی های 
این گونه مصوب شد که در صورت مدال آوری، پاداش 
پای سکو به صورت کامل به بازیکنانشان اهدا می شود. 
فکر می کنم اینکه در رشــته های تیمــی کاروان ایران 
صاحب مدال شود ارزش زیادی دارد و در این صورت 
به هر یــک از نفرات آنها پاداش مصوب به طور کامل 

پرداخت می شود».

ردپای محمد نادری 
در بردهای استقلال

محمد نادری یکی از کلیدی ترین بازیکنان استقلال  �
در دیدارهای اخیر این تیم بوده است. به گزارش فوتبال 
۳۶۰، عملکــرد محمــد نادری در اســتقلال با حضور 
فرهاد مجیدی در این تیم دستخوش تغییرات عدیده ای 
شده اســت. مدافع گلزن آبی پوشان این روزها یکی از 
کلیدی ترین نفرات تیم مجیدی است که توانسته آمار 
بسیار قابل توجهی در همین مدت زمان کوتاه از خودش 
بر جای بگذارد. او که در هفته هجدهم مسابقات لیگ 
و در دیدار مقابل ماشین سازی پایش به گلزنی باز شد، 
در پنــج بازی اخیر ایــن تیم رکورد آمار ویــژه ای را به 
نامش ثبت کرده اســت. نــادری در این مدت در چهار 
بازی روی گل های تیمش تأثیرگذار بوده و این در حالی 
است که در دیدار مقابل پیکان، تنها دیداری که نادری 
در ترکیب اســتقلال مجیدی غایب بود، این تیم موفق 
به گلزنی نشــد! او در دو هفته نخست مسابقات لیگ 
قهرمانان آســیا، در مصاف با الاهلی و الشــرطه برای 
استقلال گل زده است تا همین مهم او را تبدیل به یکی 
از تأثیرگذارترین بازیکنان تیم آماده فرهاد مجیدی کند. 
دفاع چپ استقلال، درحالی که تا قبل از حضور در این 
تیم در ۸۰ مسابقه باشگاهی و ملی به میدان رفته بود، 
هرگز موفق به گلزنی نشــده بود امــا با حضور فرهاد 
مجیــدی در این تیم، نادری حالا بــه یک مدافع گلزن 

تبدیل شده است.

استاد الدوحه: استقلال محک 
واقعی الدحیل در آسیا

روزنامه اســتاد الدوحه با بیان اینکــه رویارویی با  �
استقلال محک جدی الدحیل در آسیا است، تأکید کرد 
که شاگردان لموشــی به دنبال پیروزی و صدرنشینی 
هستند. به گزارش ایسنا، الدحیل قطر در سومین بازی 
خود در مرحله گروهی لیگ قهرمانان آسیا به مصاف 
استقلال خواهد رفت. این بازی درحالی برگزار می شود 
که استقلال با شــش امتیاز در صدر جدول رده بندی 
قرار دارد و الدحیل با چهار امتیاز در رده دوم اســت. 
روزنامه استاد الدوحه در واکنش به این بازی نوشت: 
شاگردان لموشی امیدوار هســتند که مانعی در برابر 
شروع خوب استقلال شوند و با پیروزی در این بازی به 
صدر جدول رده بندی صعود کنند. دیدار برابر استقلال 
آزمونی واقعی و سخت برای الدحیل در فصل جاری 
لیگ قهرمانان آسیا است. این روزنامه قطری در ادامه 
نوشت: سرمربی فرانســوی الدحیل امیدوار است که 
تیمش با پیروزی برابر اســتقلال تســاوی ناامیدکننده 
برابر الاهلی را به فراموشــی بسپارد. لموشی تیمش 
را شایســته پیروزی برابر الاهلی دانســت و تأکید کرد 
که شاگردانش در این بازی ۲۰ ضربه به سمت دروازه 

الاهلی زدند، اما فقط یک گل به ثمر رساندند.

اصلاح اشتباه عجیب
 فدراسیون فوتبال

فدراسیون فوتبال درباره خبر منتشرشده با مضمون  �
بازگشت کالدرون به فوتبال ایران توضیحاتی ارائه داد 
و اشتباه خود را اصلاح کرد. به گزارش ایرنا، فدراسیون 
فوتبال در خبری اعلام کرد که کالدرون قرار اســت به 
فوتبــال ایران بازگردد. این فدراســیون دیروز خبر خود 
را اصلاح کرد و نوشــت: با توجه به خبر منتشرشــده 
در روز ســی ام فروردین با تیتر «بازگشــت کالدرون به 
فوتبال ایران» به اطلاع می رســاند در نامه ارسال شده 
به فدراســیون فوتبال نام گابریل کالدرون قید شــده و 
ریاست محترم کمیته جوانان بر همین اساس نام ایشان 
را طبــق نامه دریافتــی اعلام کرده اســت. با توجه به 
اصلاح این موضوع ازســوی گابریل کالدرون، سرمربی 
سابق پرسپولیس، با بررسی مجدد مشخص شد گابریل 
کالدرون پیگرینو، پســر گابریل کالدرون به نمایندگی از 
فیفا به عنوان کارشــناس فنی مســئول پروژه تجزیه و 
تحلیل اکوسیستم فیفا و رشد استعدادها در فدراسیون 
فوتبــال ایــران انتخاب شــده اســت. او دارای مدرک 
دکترای علوم ورزشــی از دانشــگاه پلی تکنیک مادرید 
است. او در گذشــته رئیس آکادمی رئال بتیس بوده و 
درحال حاضر مربی آکادمی فوتبال رئال مادرید اســت 
و به عنوان مــدرس تخصصی حوزه آکادمی و جوانان، 
مســئولیت نظارت بر مربیان جوانــان ایرانی را خواهد 
داشــت. او همچنین ســابقه مربیگری در باشگاه های 
الوصل امارات، الهلال عربســتان، رئال بتیس و تیم زیر 
۱۸سال ختافه را دارد. در قالب این طرح، فیفا مسئولیت 
چند کشور را به یک مدرس واگذار می کند. این انتخاب 
ازســوی فیفا و مبتکر این پروژه در جهان آرســن ونگر 
است. صبح دیروز سرمربی آرژانتینی اسبق پرسپولیس 
دراین باره گفــت: من در آرژانتین در حال ســپری کردن 
تعطیــلات هســتم و دراین باره چیــزی نمی دانم. فکر 
می کنم در این خبر من را با فرزندم اشتباه گرفتند و فکر 

کنم او این سمت را عهده دار شده است.

اینفانتینو: به هیچ وجه سوپر لیگ را 
به رسمیت نمی شناسیم

به گزارش دیلی میل، باشــگاه های بزرگ اروپایی با  �
وجود مخالفت یوفا و فیفا رسما در بیانیه ای از شروع 
«ســوپر لیگ اروپا» خبر دادند که بازتاب گســترده ای 
داشــته اســت و خیلی از شــخصیت های ورزشی و 
رســانه ها به انتقــاد از این تصمیــم پرداختند. جانی 
اینفانتینو، رئیس فدراسیون بین المللی فوتبال فیفا، در 
واکنش به این اخبار گفت: می خواهم خیلی شفاف و 
واضح بیان کنم که فیفا به هیچ وجه ســوپرلیگ را به 
رســمیت نمی شناسد و برای تیم ها و بازیکنانی که در 

این لیگ شرکت کنند، جریمه هایی در نظر گرفتیم.

برنامه
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هفتــه ســوم رقابت هــای لیگ 
قهرمانــان آســیا در مرحله گروهی 
از شب گذشــته با بازی سه نماینده 
ایران شــروع شــده و امشــب هم 
ایران یعنی استقلال  آخرین نماینده 
به مصاف الدحیل می رود تا تکلیف 
بازی هــای دور رفــت ایــن مرحله 
مشخص شــود. فارغ از نتایجی که 
در هفتــه ســوم به دســت آمده یا 
امشــب رقــم می خــورد، وضعیت 
برای نمایندگان ایــران در این دوره 
آســیا  قهرمانان  لیگ  رقابت های  از 
متفاوت اســت. برای سه تیم دیگر 
به کنــار، این تفاوت برای اســتقلال 
به طور مشــخص تری نمایان است. 
در ایــن مطلب با اشــاره به آماری 

که پیش از شــروع هفته سوم به دست آمده، بررسی 
می شــود که چرا اســتقلال در این دوره از رقابت های 
لیگ قهرمانان یا به عبارت دقیق تر در دو هفته نخست 
این بازی ها برترین تیم تورنمنت بوده و توانســته نظر 
مثبت بســیاری از منتقدان را به دســت بیــاورد. این 
آمار بدون درنظرگرفتن بازی های هفته ســوم است و 
اگر جایی به غیر از اســتقلال از تیــم یا تیم های دیگر 
صحبتی به میان آمــده، کارنامه آنها بعد از انجام دو 
بازی مورد بررســی قرار گرفته تا مقایسه دقیق تری با 

وضعیت استقلال صورت گرفته شود.
بهترین خط حمله

شــاید ایــن مــورد مهم تریــن فاکتوری بــوده که 
بازی های اســتقلال را زیــر ذره بین برده اســت. تیم 
فرهاد مجیدی بعد از دو بازی موفق به زدن هشــت 
گل شــده اســت. یعنی دو برابر بیشــتر از نزدیک ترین 
در  گل  پنــج  مســیر.  ایــن  در  تعقیب کننده هایــش 
بازی نخســت و ســه گل در بازی دوم برابر الشرطه، 
نشــان دهنده عطش بــالای بازیکنان اســتقلال برای 
رســیدن به دروازه رقیب اســت. نکته دیگری که در 
همین زمینه می گنجد، وضعیت گل زنان اســتقلال در 
دو بازی نخست اســت. در بین گل زنان برتر این دوره 

نام چهار بازیکن دوگله اســتقلال دیده می شود که از 
نظر تنوع درخور توجه اســت: دیاباته و مهدی قایدی 
به عنوان مهاجم، فرشید اسماعیلی به عنوان هافبک و 
محمد نادری به عنوان مدافع، گل زنان استقلال در دو 
بازی نخست بوده اند که هر کدام موفق شده اند دو بار 

دروازه رقبا را باز کنند.
تنوع در ضربه زنی به سمت دروازه

برای پرداختن به دومین نقطه قوت استقلال در دو 
بازی قبلی ابتدا باید به تعداد ضربه به سمت دروازه 
بازیکنان اســتقلال پرداخت. ایــن تیم بعد از الدحیل، 
رقیب امشــبش، که توانســته ۴۲ بار به سمت دروازه 
رقبا شــوت بزند، ۳۲ بار به سمت دروازه رقیب ضربه 
زده و در رده دوم ایــن رده بندی، پشــت ســر الدحیل 
ایستاده است. نکته متفاوت اما اینکه آن قدر بازیکنان 
مختلفی از اســتقلال در این دو بازی به سمت دروازه 
رقیب ضربــه زده اند که هیچ کــدام از آنها در بین ۱۰ 
بازیکنی که بیشــترین ضربه را به سمت دروازه رقیب 
در دو بــازی نخســت لیــگ قهرمانان زده انــد، قرار 
نگرفته اند. میشــل اولونــگا و معز علــی از الدحیل 
هرکدام به ترتیب ۱۳ و هشــت ضربه داشته و در رده 
اول و دوم از ایــن حیث قرار گرفته اند ولی هیچ یک از 

بازیکنان اســتقلال با وجود آنکه این تیم در رده دوم 
از این حیث قرار دارد، نتوانســته اند پنج ضربه هم به 
ســمت دروازه بزنند! این مورد بــه خوبی بیانگر تنوع 
حملات صورت گرفته استقلال در لیگ قهرمانان است 
و نشان می دهد بازیکنان مختلفی در فاز هجومی این 

تیم درگیر شده اند.
دقت در تمام کنندگی

شــاید موردی که کمتر درباره استقلال مورد توجه 
قرار گرفته ولی برگ برنده اصلی آنها تا به اینجاست، 
همین فاکتور باشــد. بازیکنان این تیم یا در چارچوب 
رقبــا ضربه نزده اند یــا وقتی زده انــد آن را تبدیل به 
گل کرده انــد؛ البتــه نه همه آنها بلکــه ۸۱ درصد از 
موقعیت های در چارچوب را تبدیل به گل کرده اند. از 
این حیث هیچ تیمی در آسیا حتی به استقلال نزدیک 
هم نشده است. بعد از دو بازی، استقلال تاجیکستان 
نزدیک ترین تعقیب کننده اســتقلال ایــران در این فاز 
بوده که تنها موفق به ثبت آمار ۲۷ درصد شده است! 
این موضــوع به خوبی تفاوت کار اســتقلال با ســایر 
تیم ها، دســت کم در این بخش را نشــان می دهد. در 
همین زمینه البته می توان دو بازیکن اســتقلال را زیر 
ذره بین برد که بیشــترین نقــش را در ایجاد موقعیت 

برای تیم داشــته اند. هروویه میلیچ 
و مهــدی قایدی، هر کدام با شــش 
ایجــاد موقعیــت برای اســتقلال، 
بهترین کارنامه را در باشگاه خودی 
دارنــد و نامشــان در رده چهــارم 
بازیکنانــی قرار می گیــرد که بعد از 
دو بازی موفق بــه ثبت چنین عدد 

قابل توجهی شده اند.
مسعود فرمانده میدان

شاید بازیکنانی که در استقلال در 
این دو بازی توانسته اند گل زنی کنند 
خیلی مورد توجه قرار گرفته باشند؛ 
از جمله فرشید اسماعیلی و مهدی 
قایــدی که علاوه بر گل زنی پایه گذار 
بوده اند.  هــم  اســتقلال  گل هــای 
با این حــال، ایــن تیــم یــک بازیکن 
متفــاوت در ترکیبــش دارد که به نظر می رســد مغز 
متفکر آن باشــد: مســعود ریگی! آمار نشان می دهد 
هیچ بازیکنی در لیگ قهرمانان بعد از انجام دو بازی 
در منطقه غرب، نتوانسته بیشتر از مسعود ریگی پاس 
بدهــد. او ۲۰۰ پاس در دو بازی بــه هم تیمی هایش 
داده که میانگین جالب توجه صد پاس در هر بازی را 
برایش به ارمغان داشته است. عبداالله اوتائف بازیکن 
الهلال عربســتان نزدیک ترین تعقیب کننده مســعود 
بوده که توانســته در مجموع ۱۶۹ پــاس بدهد. البته 
که این موضوع در مورد کار گروهی اســتقلالی ها هم 
متمایز است. این تیم با ردوبدل کردن ۸۸ درصد پاس 
صحیح بیــن بازیکنان خودی با اختــلاف یک درصد 
در رده ســوم قرار گرفته است! الدحیل، رقیب امشب 
اســتقلال با ۸۹ درصد دقت پاس در دو بازی، در کنار 

الهلال بالاتر از استقلال ایستاده اند.
با بررسی مختصر آماری که استقلال در مقایسه با 
ســایر تیم های این دوره از لیگ قهرمانان آسیا تا الان 
از خودش به جا گذاشته، می شود پی برد که بی دلیل 
نیســت این تیم حســابی مورد توجه قرار گرفته و این 
روزهــا از آن به عنوان یکــی از خطرناک ترین تیم های 

حاضر در آسیا یاد می شود.

چرا استقلال تیم متفاوتی است؟

پرداخت پاداش های قهرمانی تیم فوتسال زنان آن هم بعد 
از سه سال بهانه ای شد تا باز هم پای صحبت شهرزاد مظفر 
بنشــینیم. مربی موفقی که ســهم زیادی در افتخارآفرینی 
فوتسالیست ها در آسیا داشت. مظفر درست بعد از دومین 
قهرمانی تیم ملی فوتســال از ایران رفت تا بناهای فوتسال 
بانوان را در کویت پایه ریزی کند. گفت وگوی او را با «شرق» 

می خوانید.

 بعد از سه ســال بالاخره پاداش های ناچیز تیم ملی  �
فوتســال زنان را واریز کردند آن هم با کسر مالیات. این 

مبلغ به حساب شما هم آمده است؟
بله برای همه واریز کردند.

 آن طورکه می گویند مبلغی که به حســاب کادر فنی  �
آمده خیلی کمتر از ۱۹میلیون و ۸۰۰ است و چیزی حدود 
۱۴ میلیون برای مربیان واریز شده. برای شما هم همین 

مبلغ واریز شده است؟
نــه برای من به اندازه ملی پوشــان واریز کردند؛ اما فکر 
می کنــم یک اولویت بندی برای پرداخــت پاداش ها در نظر 

گرفتند که سرپرســت وقت تیم بیشتر از این موضوع اطلاع دارد. این احتمال 
وجود دارد که بعضی از اعضای کادر فنی کمتر از ما پاداش گرفته باشند.

  نظر شما در این رابطه چیســت. واقعا الان دیگر بحث این نیست که  �
چرا پرداخت این ۲۲ میلیون، ســه ســال طول کشید. بحث سر تبعیض و 

توهینی است که به اعضای این تیم شده است... .
ببینیــد من می خواهم قدری کلی تر دراین باره صحبت کنم. این داســتان 
آن قدر لوس شده که نمی خواهم آن را شخصی کنم. بحث پرداخت پاداش 
و تعهدات شخصی نیست که ما بخواهیم آن را به فرد خاصی نسبت بدهیم. 
فدراســیون یک مؤسســه حقوقی اســت و این دین به گردنش هست که به 
تعهداتش عمل کند. پاداش تیم ملی فوتسال مصوبه هیئت رئیسه فدراسیون 
بــوده. ما که بــرای نایب رئیس فدراســیون کاپ قهرمانــی نگرفتیم که الان 
بخواهیم از او گلایه داشته باشم. البته که جای تشکر دارد، نایب رئیس جدید 
فدراســیون بعد از دو ماه حضورشان در فدراسیون فوتبال، جوایز را پرداخت 
کردند؛ اما حرف من این اســت که ما باید با سیســتم طرف باشیم نه شخص 
خاصی. این افتخار متعلق به مردم ایران اســت. نفرات هم اگر عوض بشوند 
این کاپ قهرمانی در فدراسیون می ماند. در نتیجه ما باید پاداش هایمان را از 
فدراســیون فوتبال مطالبه کنیم نه شخص خاصی. چرا کسی از هیئت رئیسه 
نمی پرســد چرا به مصوبات خودش عمل نکرده است. من اتفاقا می خواهم 
بــار را از دوش کمیته بانوان بــردارم. نباید این همه هجمه را به یک نفر وارد 
کنیم. هجمه را باید به فدراســیون فوتبال وارد کنیم. اگر نفراتی مســئولیت 
دارند، بروند و نفرات جدید بیایند، نافی این نیست که تعهدات قبلی ادا نشود.

 گلایه و ناراحتی ملی پوشــان واقعا بجاســت اما متأسفانه هیچ مقام  �
مسئولی به آنها اهمیتی نمی دهد.

بله، ناراحتی آنها از شــخص خانم موســوی که در کوتاه مدت مسئولیت 
گرفتند، نیســت. ناراحتی آنها از سال ها تبعیضی اســت که مشاهده کردند. 
الان مســئله این نیســت که چرا دو میلیون از پاداش هایشان کم شده. بحث 
تبعیض هاســت .هیچ کس به دنبال حقوق برابر این تیم با تیم مردان نیست. 
همه ما می دانیم شــرایط دو تیم با هم برابر نیست، اما این تبعیض اگر خیلی 
فاحش باشد، نتیجه اش عدم اعتماد بین طرفین می شود. اگر نصف این مبلغ 
را ســه ســال پیش می دادند، بهتر از این بود که بعد از سه سال بدهند. سه 
ســال پیش سکه ســه میلیون تومان بود. با ۲۲ میلیون می شد هفت تا سکه 
خرید الان اما با ۲۰ میلیون دو تا ســکه می توانی بخری. این پول دیگر ارزشی 
ندارد. ای کاش جوری این پاداش ها پرداخت می شد که جای گله و ناراحتی 
وجود نداشــت. متأسفانه هنوز پاداش های ارزی هم که برای قهرمانی ما در 

نظر گرفته اند پرداخت نشــده اســت. بعد از مســابقه قرار بر این شد مبلغی 
را به صــورت دلار به تیــم پاداش بدهند، اما چون در ســفر محدودیت ارزی 
داشــتیم، کادر فنی گفت اول این هدیه را به ملی پوشــان بدهند، بعد که به 
تهران رســیدیم، جوایز خودشان را بگیرند. از آن زمان تاکنون هنوز این طلب 
را به کادر فنی نداده اند. حتی هنوز بخشــی از جایزه دلاری بچه ها هم مانده 

که آن را پرداخت نکرده اند.
 فدراسیون قبلی استاد بدهی بوده کلا! �

به هر حال اتفاقی است که افتاده. باید قانونی در فدراسیون تصویب بشود 
که درباره دیرکرد پاداش و حقوق ها به آن اســتناد شــود نــه اینکه این طور 
برخورد شود. اگر بچه ها این ۲۲ میلیون را به موقع گرفته بودند، حداقل آن را 
به یک زخمی زده بودند. ناراحتی آنها هم به خاطر این کم لطفی هاست. نشد 
این بچه ها گله ای بکنند، یک نفر دســت مهری بر سر آنها بکشد. فقط آنها را 

کوبیدند و موضع گرفتند.
 شرایط خودتان در کویت چطور است؟ �

فعلا مشغول دورکاری هســتیم. تمرینات را به صورت آنلاین به تیم ملی 
می دهم. مســابقات لیگ را در این مدت داشتیم که با وجود کرونا برگزار شد. 

الان چون مــاه رمضان اســت قدری 
تمرینات  برگــزاری  بــرای  محدودیت 
داریم. قبــل از افطار کــه نمی توانیم 
تمریــن بگذاریــم. بعــد از افطار هم 
چون منع تردد از ســاعت هفت شب 
اجرا می شــود، نمی توانیم اردو داشته 
باشــیم. دنبال این هســتیم که مجوز 
برگــزاری تمرینــات را بگیریــم، اگــر 
هم ندادنــد تمرینــات را آنلاین ادامه 

می دهیم تا ماه رمضان تمام شود.
 اوضاع کرونــا در کویت چطور  �

است؟
اینجا هم کرونا وجود دارد اما مثل 
ایران نیســت. برای تیم های ورزشــی 
همه واکســن زده انــد و برنامه ها در 

جریان است.
 خودتان هم واکسن زده اید؟ �

بله، واکسن فایزر زدم.

�  از زمانی که شما مسئولیت فوتسال زنان کویت را بر عهده 
گرفتید، سه سالی گذشته. شرایط به نسبت قبل باید خیلی 

تغییر کرده باشد؟
فوتسال در این کشــور نوظهور است. به هر حال ما هنوز 
ابتدای راه هســتیم. شرایط تیم کویت با ایران کاملا متفاوت 
است. کار نکرده زیاد دارد. من از سپتامبر ۲۰۱۸ که به اینجا 
آمدم تا به الان سه دوره مسابقات لیگ را برگزار کردیم. هر 
دوره نســبت به دوره قبل وضعیت خیلی بهتر شده است. 
توانســتیم این را جا بیندازیم که به چه میــزان از بازیکنان 
خارجی استفاده کنند که از آنها کسب تجربه کنند. به همان 
اندازه از فرصت های داخلی اســتفاده کردیم. تیم ها کم کم 

دارند شکل و شمایل حرفه ای پیدا می کنند.
�  خیلی ها معتقدند ورود بازیکنان ایرانی به لیگ فوتسال 

کویت هم به خاطر حضور شما در این کشور است.
باشــگاه ها که خودشان مستقل عمل می کنند و من هم 
با فدراســیون و تیم ملی هستم؛ اما اگر چنین نگرشی باشد 
،این برای من جای خوشحالی است؛ اما من مستقیم نقشی 
در این موضع نداشــتم. به هر حال بچه های ایران و فوتسال 
ما شناخته شده هستند. ایران به کویت هم نزدیک است و دو کشور اشتراکات 

فرهنگی زیادی با هم دارند. نقل و انتقال بازیکن کار سختی نیست.
  بازی های لیگ قهرمانان آسیا را هم که حتما دنبال می کنید. نظرتان را  �

درباره این مسابقات و دیدار امروز استقلال با الدحیل می گویید.
به شــدت دنبال می کنــم. این روزها هم بی کار هســتم و بازی ها را دقیق 
می بینم. امســال سال خوشــحال کننده ای برای ما بود. شروع خوبی داشتیم 
امیدوارم پایانش هم خوش باشــد. ما در ورزشــمان نیاز به تداوم و استمرار 
داریم. اینکه بتوانیم تا آخر خوب باشــیم و از اتفاقی بودن مســائل جلوگیری 
کنیم. ان شــاءاالله بتوانیم از گــروه خودمان صعود کنیم و بــه مراحل نهایی 
برســیم. فکر می کنم وقتی مســابقات متمرکز باشــد، بازیکنان بیشتر تحت 
کنترل کادر فنی هســتند. متأسفانه ما در ایران چون همیشه در  حال تغییرات 
مدیریتی کادر فنی هســتیم، در درازمدت از این قضیه ضربه خوردیم. امسال 
وقتش است که یکی از تیم های ما قهرمان آسیا شود. هیچ کس فکر نمی کرد 
استقلال دو تا بازی اولش را ببرد. بازی با الدحیل هم سخت خواهد بود. اگر 
اســتقلال قهرمان آسیا شــود، تمام خاطرات تلخ این چهار، پنج سال گذشته 

را پا کرده است.

شهرزاد مظفر: 
3 سال پیش نصف پاداش را مى دادند ارزشش بیشتر از الان بود


